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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Hallberg (S)

2020/21:1728 Handelsavtalet med Storbritannien 

I det nya handelsavtalet mellan EU och Storbritannien finns det en rad frågor 
som är viktiga för Sverige. Frågor som inte har lösts är yrkeskvalifikationer, 
dataflöden med flera. 

Det är nu viktigt att ett intensivt arbete läggs på att i de beslutade kommittéerna 
få förståelse för och genomslag för att svenska intressen för vårt lands handel 
blir verklighet.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anna Hallberg;

 

Vilka åtgärder har statsrådet vidtagit för att på bästa möjliga sätt framgångsrikt 
gå igenom de svenska förslagen på lösningar i det kommande handelsavtalet 
med Storbritannien? 

………………………………………

Ann-Charlotte Hammar Johnsson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2021-02-10
Besvaras senast
2021-02-17 kl. 12.00


